
Referat	af	bestyrelsesmøde	i	afd.	243,	Paltholmpark	den	24.	januar	2024	kl.	17.00	

Til	stede	var:	Britt,	Hanne,	Jesper,	og	Jutta	(ref.)	
Afbud	fra:	Anja	
	

DAGSORDEN	

1. Opfølgning	generelt	

2. Status	på	snedrydning/saltning	

3. Nyt	redskabsskur	

4. Restaffald	

5. Eventuelt	

6. Næste	møde	

	

Ad	1.	 Opfølgning	generelt	
-	Hæk	–Stykket	til	højre	for	indkørslen	til	Paltholmpark	vil	blive	beplantet	med	nye	
hækplanter,	der	betales	af	afdelingen	på	Frederiksborgvej	–	Bliver	sandsynligvis	først	i	
begyndelsen	af	foråret.	

-	Da	pullerten	er	i	stykker	blev	det	besluttet	at	undersøge,	om	der	evt.	kan	monteres	en	ny	
indmad,	alternativ	hvad	det	vil	koste	at	få	sat	en	bom	op.	Denne	bom	skal	naturligvis	kunne	
låses	op	efter	behov.	Jesper	undersøger	mulighederne,	som	sandsynligvis	skal	præsenteres	for	
byggeudvalget,	da	vi	ikke	vil	bruge	midler	på	noget,	der	er	i	risiko	for	at	blive	ødelagt	under	
renoveringsprocessen.	
	
-	Græsrobotter	–	De	nuværende	robotter	er	desværre	udslidte,	og	en	fortsat	reparation	vil	
ikke	være	rentabel.	Jesper	afhenter	tilbud	på	nye	robotter,	der	dog	ikke	forventes	at	blive	
taget	i	drift	i	denne	sæson.	
	
-	Belysning	på	gavlen	ved	nr.	18	er	bragt	i	orden.	
	
-	Som	erstatning	for	de	fjernede/stjålne	skilte	angående	fremmed	parkering	i	Paltholmpark	vil	
der	blive	monteret	nye	skilte	mandag	d.	29.	januar	2024.	

-	Desværre	var	der	ikke	tilslutning	til	den	planlagte	banko	for	afdelingen.	Vi	regner	med	at	
forsøge	igen	til	sommer,	evt.	i	et	telt	opsat	i	Paltholmpark.	
	

Ad	2.	 Status	på	snerydning/saltning	
Bestyrelsen	udtrykte	stor	utilfredshed	med	snedrydningsfirmaets	håndtering	af	opgaven,	de	
kører	vanvittigt	stærkt	på	p-pladserne	og	uden	hensyntagen	til	området	med	en	kæmpestor	
sneplovstraktor,	ligesom	de	også	træder	på	speederen,	når	de	kører	rundt	på	stierne	inde	i	
parken.	Jesper	bekræftede,	at	det	desværre	var	det	samme,	man	også	oplevede	i	andre	
Lejerbo	afdelinger,	og	at	samarbejdet	vil	blive	evalueret.	
	



Ad	3.	 Nyt	redskabsskur	
Færdiggørelsen	af	det	nye	redskabsskur	er	desværre	blevet	forsinket	af	sneen,	men	der	
forventes	at	blive	sat	dør	i	i	næste	uge.	
	

Ad	4.	 Restaffald	
Det	ser	ud	til,	at	den	store	molok	til	restaffald	er	beskadiget.	Jesper	kontakter	
Vestforbrændingen	for	at	få	repareret	den.	
	

Ad	5.	 Eventuelt	
-	Vimplen	sidder	desværre	ikke	længere	på	flagstangen.	Der	vil	blive	opsat	en	ny.	

	 -	Skiltningen	med	husnumre	ved	indgangene	til	Paltholmpark	vil	blive	rengjort.	

	-	Driftschef	fra	Lejerbo	Hillerød,	Lars	Hansen,	vil	deltage	i	de	månedlige	bestyrelsesmøder,	
indtil	nyt	ejendomsinspektør	er	ansat/kørt	ind.	
	

Ad	5.	 Næste	møde	
Næste	møde	er	d.	7.	februar	2024	kl.	17:30	i	kælderlokalet	på	Frederiksborgvej.		

	

Mødet	slut	kl.	19:00	

	
	

	

bestyrelse.afdeling2430@gmail.com	


